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Protokoll fört vid Ireortens Biodlarförenings årsmöte 2023 

 

Plats:  Gamla skolan, Ringamåla 

Närvarande:  

• Nils-Erik Svensson 

• Catharina Olofsson 

• Styrbjörn Gustavsson 

• Mattias Mattsson 

• Anita Cederqvist 

• Göran Cederqvist 

• Per-Arne Thorell 

• Marie Algotsson 

• Kjell Svensson 

• Rolf Gustavsson 

• Martin Andersson 

• David Petersson 

• Ursula Knutsson 

• Gunnel Mattsson 

• Anders Mattsson 

• Björn Tiwe 

• Mona Tive 

• Lennarth Ekberg 

• Jenny Fröling 

 

§1 Mötets öppnande 

Ordförande, Göran Cederqvist hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§2 Val av mötesfunktionärer 

Till mötesordförande valdes Göran Cederqvist och till sekreterare valdes Nils-Erik Svensson. 

Till justeringsledamöter valdes Ursula Knutsson och Marie Algotsson. 

 

§3 Godkännande av kallelsen till årsmötet 

Kallelse till årsmötet har skett via mail. Till de som ej har mail har brev skickats ut. 

Mötet godkänner kallelsen. 

 

§4 Föredragningslistans godkännande 

Mötet godkänner föredragningslistan. 

 

§5 Styrelsens redogörelse för året som gått 

Verksamhetsberättelse 

Verksamhetsberättelsen för år 2023 hade delats ut före mötet. Den lästes upp av ordföranden 

och godkändes därefter av mötet.  Se bilaga 1 

 

Bokslut, kassa 
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Den ekonomiska årsrapporten och bokslut delades ut före mötet.  Se bilaga 2 

Bokslutet godkändes. 

 

Revisionsberättelse 

Nils-Erik läste upp revisionsberättelsen.  

Revisionsberättelsen godkändes. 

 

§6 Beslut angående ansvarsfrihet för styrelsen 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för året som gått. 

 

§7 Redogörelse för ev. skrivelser från distrikt eller förbund 

Distriktet vill ha in synpunkter-förslag på aktiviteter som de ska ordna. 

Vill vi ha resa till Polen el Danmark? Vem betalar i så fall? 

Planerad mässa i höst inställd pga av för få deltagare. 

Digitala eller fysiska träffar? 

 

Mötet tyckte att vi helst vill ha digitala träffar och att de hålls på vardagskvällar. Vill också att 

de spelas in så att man kan titta på dem vid valfri tidpunkt. 

Varför ordnas inte några kurser-föreläsningar från centralt håll? Borde vara billigare än att 

varje distrikt ordnar.  

Om zoom är för dyrt bör andra verktyg användas. Finns troligen gratis sådana i dag. 

 

Distriktets årsmöte i februari planerat till 8 tim. Ifrågasattes varför så lång tid? Årsmötet bör 

inte ta mer än ca 2 tim. 

Man planerar att ha ett besökslotteri för att få fler deltagare på årsmötet. 

 

Distriktets honungsbedömning är planerat till den 8 jan kl 18. Plats meddelas senare. 

 

Olycksfallsförsäkring finns för alla som är medlemmar. Info bör skickas ut till alla 

medlemmar. (Göran fixar detta). 

 

Flytten av bitillsyningsman och länsstyrelsens roll till jordbruksverket är ytterligare försenat. 

Senaste budet är 2025-26. 

 

Göran påminde om att årsrapporten ska lämnas in till Marie. 

 

§8 Motioner 

Inga motioner har inkommit till detta möte.   

 

§9 Styrelsens förslag angående medlemsavgift för år 2025 

Beslutades att föreningen inte tar ut någon medlemsavgift för år 2025. 

 

Frågetecken restes varför man höjer medlemsavgiften centralt med 50 kr 2024. Planeras att höjas 

ytterligare 50 kr 2025. Flera på mötet ansåg att vi nu har nått smärtgränsen. Kan innebära att många 

medlemmar inte längre blir med i SBR. 
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§10Föreningens arbete för jämställdhet och likabehandling 

Punkten ska ständigt vara levande. Styrelsen har med den på alla styrelsemöten. 

 

§11 Styrelsens förslag angående verksamhet det kommande året 

Kursverksamhet 2024 

Beslutades att kursverksamheten med nybörjarkurs fortsätter som vanligt.  

Även kurs i hur man använder olika biprodukter ordnas. 

Eventuellt ordnas en fortsättningskurs. Kan hållas i samband med våra vanliga träffar, men 

kurstillfällena och innehållet specificeras i förväg. Kan denna också ordnas via Vuxenskolan? 

Vad kostar den i så fall? Styrelsen fick i uppdrag att jobba vidare med denna punkt. 

 

Möten och träffar  

Träffarna fortsätter som i år.  Dvs några söndagar och några vardagskvällar.  

 

Lokalt utåtriktade aktiviteter 

Följande bör planeras in 

• Laxpremiären 

• Smakfestivalen 

• Ringamåladagen 

Ev andra om tillfälle ges. 

Beslutades att skapa en evenemangskalender, där alla aktiviteter läggs in och där de som kan 

hjälpa till anmäler sig. För att vi ska delta krävs det att det finns tillräckligt med personer som 

kan ställa upp och hjälpa till. 

 

Studiecirklar 

Se kursverksamhet ovan. 

 

Matträff 

Ca 15 personer deltog i årets träff. Beslutades att fortsätta med matträff även under 2024. 

 

Fortsatt arbete med föreningens bibliotek 

Beslutades att vi ska ha en lånelista liggande vid biblioteket i skolan. Där skriver man vid 

boklån. 

Lista med vilka böcker som finns ska också läggas in på hemsidan. 

 

Fixa till bigården med nyrenoverade kupor. 

Förbereds under vintern och genomförs till våren innan vi sätter på fler lådor. 

 

Iordningställande av nya lokaler som målning, montering av hyllor och färdigställande av 

träkupor. 

Bör genonföras innan nästa säsong börjar till våren, 

Är det någon som har hyllor att skänka? 

§12 Val av ordförande  



Protokoll årsmöte 2023-11-19                      

 

ProtokollÅrsmöte_231119                                                                                          4 (11) 

Göran Cederqvist valdes till ordförande på ett år (omval) 

 

§13 Val av styrelseledamöter (8 st) 

Följande valdes att ingå i styrelsen 

• Ursula Knutsson (omval på 2 år) 

• Jenny Fröling (omval på 2 år) 

• Mattias Mattsson (omval på 2 år) 

• Anastasia Plyusova Binders (omval på 2 år) 

• Göran Åstrand (1 år kvar) 

• Martin Andersson (1 år kvar) 

• Styrbjörn Gustavsson (1 år kvar ) 

• Marie Algotsson (1 år kvar) 

 

§14 Val av eventuella kommittéer (honungsbedömning) 

Följande ingår i honungsbedömningskommittén 

• Nils-Erik Svensson (sammankallande, omval) 

• Martin Andersson (omval) 

• Catharina Olofsson (omval) 

• Per-Arne Thorell (reserv, omval) 

 

§15 Val av revisor 

Till revisor valdes Pia Ekenskog från Pieboda Redovisning. 

Till föreningens revisor valdes Nils-Erik Svensson 

 

§16 Val av revisorssuppleant 

Vakant. 

 

§17 Val av valberedning 

Till valberedning valdes följande 

• Catharina Olofsson (sammankallande, omval) 

• Anita Cederqvist (Omval) 

• David Petersson (Omval) 

 

§18 Val av ombud till distriktets årsmöte, 4 st 

Till att representera föreningen vid distriktets årsmöte valdes 

• Göran Cederqvist 

• Marie Algotsson 

• Nils-Erik Svensson 

• Martin Andersson 

• Anders Mattsson (ersättare) 

• Anita Cederqvist (ersättare) 

 

§19 Övriga valärenden 

Bihälsosamordnare – Catharina Olofsson 
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Utbildningssamordnare – Nils-Erik Svensson 

Svärmfångare – Mattias Mattsson 

Hemsideansvarig – Nils-Erik Svensson 

 

Bihälsogrupp las under 2023 ner på distriktet, men kanske startar upp igen under 2024? 

 

§20 Tillgång till köket i skolan vid slungning, ympning och burkning 

Marie bevakar och driver denna fråga mot kommunen och de andra föreningarna som har 

lokaler i skolan. 

 

§21 Övriga frågor 

Centralt Medlemsregister 

Inloggning fungerar nu i det nya systemet. 

Vilka kommer åt medlemsregistret? Borde vara öppet för medlemmar, men endast kunna 

uppdateras av ordförande + nån till i styrelsen. 

 

Drottningar 

Beslutades att inköpa 3 nya drottningar till föreningens samhällen. 

En köps från Jill (Bibruden). Lennart fixar beställning på detta. 

En köps från Nils-Eriks kontakt i Växjö. Nils-Erik fixar beställning på detta. 

En köps från Honungsgården på Bjäre (Monica Larsson). Catharina fixar beställning på detta. 

Önskemålet är att de ska vara stationsparade. 

 

Försäkring Amerikansk yngelröta 

Det finns tydligen nån försäkring där man kan få ersättning på 5000 kr per samhälle vid 

amerikansk yngelröta. Vad är försäkringspremien för detta? Måsta man ha många samhällen? 

Övriga villkor också osäkra. Styrelsen kollar upp detta. 

 

Medlem bara i lokal förening 

Frågan ställdes om det finns möjlighet att bara vara medlem i lokalföreningen? Detta pga av 

den höga medlemsavgiften. 

Troligen inte möjligt? Då blir man väl av med bitidningen, etikettköp, etc. 

Styrelsen undersöker detta. 

 

Stockkupan 

Är nu klar och renoverad. Finns uppställd i föreningens lokal på andra våningen i skolan. 

 

§22 Mötets avslutande 

Göran förklarade mötet avslutat och bjöd in till förtäring av smörgåstårta. 
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Vid protokollet: 

 

 

Nils-Erik Svensson (sekreterare) 

 

 

Justeras: 

 

 

Göran Cederqvist (ordförande)    Ursula Knutsson            Marie Algotsson 
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Bilaga 1 Verksamhetsberättelse 

 

Versamhetsberättelse för 2023 
 

Under året som gått har väldigt mycket aktiviteter förekommit 
 

• Förutom årsmötet så har styrelsen hållit 7 styrelsemöten under året. 

Direkt efter årsmötet skickades en skrivelse till distriktet angående Amerikansk 

yngelröta om att verkligen ta detta på allvar. Länsstyrelsen i Blekinge kontaktades om 

det gick anordna en lokal vid Ihre Natur och Kulturskola där vi kunde förvara alla våra 

redskap och kläder för biodling p.g.a Ay. Svaret kom i slutet av januari att det fanns 

inga ekonomiska resurser och inget intresse ha honungsbin utan vilda/skogsbin där 

istället. Detta framkom även från Jordbruksverket i somras då de inte heller vill ha 

några honungsbin i naturreservat. 

Samtidigt fick vi erbjudande om en lokal i Ringamåla gamla byskola som styrelsen 

besökte i början på februari. Vi tog beslutet att flytta dit direkt. 

Vi började med styrelsemöten i Högaböke Bygdegård men från mars så flyttade vi till 

Ringamåla byaskola och nya lokalen. 

 

• Nils-Erik, Marie och Göran deltog som föreningens representanter på distriktets 

årsmöte. På mötet utsågs Björn Tiwes honung till Blekinges bästa under 2022. 

 

• I april skickades en skrivelse/info till LRF lokalt angående utbrott av Amerikansk 

yngelröta om konsekvenserna av storodlares 20-30 kupor i närheten av småodlare. 

Följden blir svält/matbrist när den inte räcker till med sjukdomar som följd och att 

storodlarna är skyldiga se till sina bigårdar på lantbrukarnas ägor. 

 

• I slutet av maj gjorde Sydöstran ett reportage om Amerikansk yngelröta där vi tryckte 

på allvaret och åtgärder för detta. Även hur viktigt det var att anmäla sina bigårdar 

till Länsstyrelsen i Skåne vilket är gratis. 

 

• Stockkupan är renoverad till nyskick och finns uppställd i våra lokaler. 

 

• Gemensamma inköp av glasburkar, lock, kartonger, papperspåsar, komplettering av  

skyddskläder, 2st nya kupor till Ringamåla med tillbehör, pågår renovering av de 

gamla träkuporna material har införskaffats från olika leverantörer. Det har kostat en 

hel del att flytta verksamheten till Ringamåla. 
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• Vi har under året haft ett antal utbildnings träffar i Ringamåla dels på söndagar men 

även på vardagskvällar för att se om intresset kunde bli bättre? Det har varit mycket 

ändringar på datumen speciellt i början av säsongen som blev väldigt intensiv. Tur att 

det finns mail för utskick av ändringarna till nya dagar. Nytt för i år är att vi bjudit på 

kaffe/the med något tilltugg vid varje tillfälle. Första söndagsträffen kom det 31 

personer där vi hade tipsrundor för vuxna och barn. Vi bjöd även på grillkorv och 

kaffe samtidigt som utbildningen fortgick. Därefter kom bitillsynsmannen Hazim på 

besök och informerade om Amerikansk yngelröta. Konstaterades att regelverket är 

väldigt svagt samtidigt som det råder sekretess var utbrotten sker. Bara kring 50% av 

samhällena i Karlshamnsområdet är anmälda till Länsstyrelsen i Skåne. Anmälan är 

kostnadsfri. Som avslutning uppvaktades Anastasia med blommor för att hon utbildat 

sig till bitillsynsman.  

 

• Nils-Erik har varit ansvarig för utbildningen av nybörjare tyvärr bara med 4 deltagare. 

Anita ansvarade för en kurs i produktutveckling med honung för 12 deltagare. 

 

• Vi har deltagit i ett antal evenemang under året för att marknadsföra vår honung och 

göra reklam för kurserna. Det började med laxfiskepremiären i Mörrum, Naturens 

dag i Ihre, midsommarfesten i Ringamåla, smakfestivalen i saluhallen under 

Östersjöfestivalen och Ringamåladagen med mycket bra försäljning och intresserade 

kunder. Vi hade även en mycket uppskattad utställning i somras som biblioteket 

arrangerade i Citygallerian med böcker och bilder om binas fantastiska egenskaper 

för att öka läsintresset hos barn. Vid samtliga evenemang har Sparbanken fått bilder 

och lite info som de uppskattat. De är ju vår huvudsponsor och har nu lagt upp 

föreningen under sociala medier efter Ringamåladagens inskickade bilder. Tyvärr blev 

det ingen försäljning på torget men vi har snart ett nytt år. 

 

• Det blev även en trevlig och uppskattad utflykt till Bibruden Gill Muller i Bjärnum som 

hälsade oss varmt välkomna, visade runt i sin verksamhet och avslutade med att 

bjuda på en rejäl fika. På hemvägen gjorde vi även ett stopp på Inkas Trädgård precis 

söder om C4 i Kristianstad. Vi var tyvärr inte så många då skolavslutning och Sweden 

Rock kolliderade med denna dagen. Detta får vi rätta till och tidigarelägga nästa år. 

 

• Två medlemmar hjälpte till på Sweden Rock och bidrog med en inkomst till vår 

förening. 

 

• Föreningens tre samhällen i Ringamåla har gett inte mindre 193,5kg under året. 

Fantastiskt med tanke på att vi flyttade upp dessa precis när säsongen började. 
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• Invintringen gjordes i slutet av augusti som avlutades med korv och kaffe där 15 

medlemmar var närvarande.  I september genomförde vår honungsbedömnings-

kommitte årets honungsbedömning där 2st från föreningen utsågs för att gå vidare 

till Distriktet där Blekinges bästa honung utses på årsmötet i februari 2024. Samtidigt 

pågick inventering, kontroll/tillsyn av foder till kuporna och allt material som var kvar 

i Ihre hämtades till Ringamåla. 16 medlemmar var närvarande och vi avslutade med 

kaffe och våfflor efter dagens övningar. 

 

• Föreningens demokupa fick nya bin och en drottning i slutet av sommaren. Lärarna 

på skolan är väldigt glada få uppvisa denna som tillför barnen en pedagogisk vinst 

samtidigt som de kan berätta om nyttan och mångfalden med bin. 

 

 

2023-10-24 
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Bilaga 2 Ekonomisk rapport 

 

Ekonomisk rapport 20221001-20230930 Ihreortens Biodlarförening  

 

Föreningens främsta intäkter består av försäljning av honung från våra samhällen i Ihre. 

 

Vår kursverksamhet sker i samarbete med Studieförbundet Vuxenskolan.  

 

Föreningsstämman har beslutat att (lika f å) inte ta ut någon medlemsavgift för 2023.  

 

Sponsring från Sparbanken i Karlshamn erhölls förra året avseende hela perioden 2022-2024, 

vilken togs upp som intäkt i sin helhet 2021/2022. Under detta räkenskapsår har vi erhållit 

200 kr från Sparbanken i Karlshamn avseende Föreningsnyttan. 2 medlemmar valde att ställa 

upp och hjälpa till på Sweden Rock, för detta erhöll föreningen 1 200 kr. Föreningen har även 

erhållit 4 000 kr från Ringamålas Midsommarfirandes vinst.  

 

Föreningen stöttar sina nya biodlare/kursdeltagare som skaffar sitt första bisamhälle. Under 

året har dock ingen begärt något bidrag.  

 

Föreningen fick fråga om vi kunde leverera honung till Mörrums Bruks anställda. Då 

föreningen inte hade tillräckligt med honung så har några av föreningens medlemmar sålt in 

honung till föreningen som sedan har fakturerat den till Mörrums Bruk, därav högre 

omsättning och varuinköp.  

 

Föreningen har medverkat på Fiskepremiären i Mörrum, Östersjöfestivalen, Ringamåladagen, 

Naturens Dag i Ihre och där sålt egen honung (och medlemmars honung när föreningens 

honung var slut) och andra biprodukter mot provision från Arg som ett bi.  

 

Föreningen har under året flyttat från Ihre Naturskola till Ringamåla. Hotet om spridning av 

den amerikanska yngelrötan har medfört extra kostnader för föreningen i form av inköp av 

arbetskläder, (ca 8,5 tkr) då vi inte längre kan använda egna arbetskläder vid arbete i 

föreningens kupor. I och med flytten har det även blivit aktuellt att renovera upp de gamla 

träkuporna. Inköp till denna renovering uppgår till ca 6 tkr under räkenskapsåret. Under året 

har satsning gjorts på att öka intresset för våra ”söndagsträffar”. Försök har gjorts med diverse 

aktiviteter söndagar och vardagskvällar där föreningen har bjudit på fika. I samband med 

årsmötet bjöds Bibruden in för att hålla en föreläsning, dessa aktiviteter har resulterat i högre 

kostnad för möten. Liksom tidigare år har föreningen gjort inköp från MS Biredskapsfabriken 

där vi som medlemmar kan vara med och beställa bl a lock och glasburkar till 

självkostnadspris. Föreningen står då för fraktkostnaden. Under året genomfördes en 

studieresa till Bibruden i Bjärnum där milersättning har utbetalats.  

 

Föreningen uppvisar en förlust på – 10 383,22 kr för räkenskapsåret.  
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Ingående eget kapital:   71 147,42 kr  

Årets resultat:   - 10 383,22 kr  

Eget kapital 2023-09-30   60 764,20 kr  

Tillgångar  

Utgående behållning på banken:  61 254,20 kr  

Skulder  

Skuld okänd inbetalning under året  - 490,00 kr  

Eget kapital 2023-09-30   60 764,20 kr  

 

Årets honungsskörd blev 2023 totalt: 235 burkar à 700 g och 58 burkar à 500 gr (totalt 193,5 

kg). Vid räkenskapsårets slut finns 125 st 700-gr burkar och 14 st 500-gr burkar kvar till 

försäljning.  

 

Det kan konstateras att föreningens ekonomi är fortsatt stabil. 


